
P ROTOKÓŁ  NR   X/2019 

 

z posiedzenia X/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 27 czerwca 2019 roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  08.00 

 

W obradach  X/2019 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło 13 Radnych  

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady X/2019 sesji 

Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad X/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

W związku z brakiem uwag do porządku obrad Radni Rady Miejskiej przyjęli następujący porządek obrad: 

 

4)Przyjęcie protokołu z obrad IX/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

5)Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drogom wewnętrznym, położonym w miejscowości Wójtowo; 

6)Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Powiatu Olsztyńskiego realizacji zadania 

polegającego na odwodnieniu terenu w ciągu drogi powiatowej Nr 1448N w miejscowości Łęgajny; 

7)Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barczewie; 

8)Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Barczewo do wykonywania działalności  

w zakresie telekomunikacji; 

9)Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata  

2019-2028; 

10) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

11) Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej; 

12) Interpelacje i zapytania Radnych;  

13)Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 

14) Odpowiedzi; 

15)Informacja z realizacji zadań instytucji kultury – raport za I półrocze 2019 roku; 

16)Informacja o pozyskanych funduszach pozabudżetowych w I połowie 2019 r. oraz przedstawienie 

perspektyw i planowanych pracach mających na celu pozyskanie środków pozabudżetowych  

w II półroczu 2019 r. 

17)Informacja dotycząca aktualnie prowadzonych form promocji gminy Barczewo; 

18)Informacja o prowadzonej kontroli i uzyskanych efektach segregacji odpadów komunalnych; 

19)Sprawy różne i wolne wnioski; 

20)Zamknięcie obrad X/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.       

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ( imienny wykaz głosowania w załączeniu) 

 

Do punktu 4 

 

W związku z brakiem uwag do protokołu z IX/2019 sesji Rady Miejskiej (wykaz głosowania w załączeniu) 

przyjęli protokół z obrad IX/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

 



Do punktu 5 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Paulina Zalewska-Wójcik - Kierownik Wydziału 

Gospodarowania Nieruchomościami i Rolnictwa 

 

Opinia Komisji Rolnictwa – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

    UCHWAŁA nr X(102)2019 z dnia 25 lipca 2019 roku 

        w sprawie nadania nazwy drogom wewnętrznym, położonym w miejscowości Wójtowo; 

 

Imienny wykaza głosowania w załączeniu; 

 

 

Do punktu 6 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Iwona Nobert-Ćwiek – p.o. Kierownika Wydziału 

Budownictwa i Inwestycji ; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa Ochrony i Środowiska – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

          UCHWAŁA nr X(103)2019 z dnia 25 lipca 2019 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Powiatu Olsztyńskiego realizacji zadania polegającego 

na odwodnieniu terenu w ciągu drogi powiatowej Nr 1448N w miejscowości Łęgajny; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

 

Do punktu 7 

 

Brak uwag do projektu uchwały; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych - opinia pozytywna 

 

UCHWAŁA nr X(104)2019 z dnia 25 lipca 2019 roku 

                   w sprawie zmian w statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barczewie; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 8 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Piotr Mostek – Zastępca Burmistrza Barczewa; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr X(105)2019 z dnia 25 lipca 2019 roku 

w sprawie przystąpienia Gminy Barczewo do wykonywania działalności  

w zakresie telekomunikacji; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 9 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Skarbnik – Dorota Kondratowicz; 



 

Dodatkowo na prośbę Przewodniczącej Rady Pani Skarbnik przedstawiła również wyjaśnienia do pkt 10 

porządku obrad; 

 

W związku z nieobecności Przewodniczącej Komisji Finansów Publicznych Pani Krystyny Mańkowskie 

opinię Komisji Finansów przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka – opinia pozytywna  

 

 

Rada Miejska podjęła: 

   UCHWAŁA nr X(106)2019 z dnia 25 lipca 2019 roku 

           w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2019-2028; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 10 

 

Brak uwag do projektu uchwały; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr X(107)2019 z dnia 25 lipca 2019 roku 

w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

 

Do punktu 11 

 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami 

Rady Miejskiej; 

 

Do punktu 12 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka poinformowała, że w okresie między sesyjnym i na dzisiejszej 

sesji nie wpłynęła do niej żadna interpelacja; 

 

Zapytania złożyli następujący Radni: Pan Bartosz Pontus oraz Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Treści zadanych pytań są opublikowane na https://www.youtube.com/watch?v=IsTcLiUShns 

( transmisja sesji Rady Miejskiej – przedział czasowy 0:55min:15s.- 0:56min:40s) 

 

Do punktu 13 

 

Zapytanie złożyła Pani Krystyna Szter – sołtys Sołectwa Kaplityny; 

 

Treść zadanych pytań opublikowana jest na https://www.youtube.com/watch?v=IsTcLiUShns ( transmisja 

sesji Rady Miejskiej – przedział czasowy 0:56min:54s – 0:57min:21s) 

 

 

Do punktu 14 

 

Pan Andrzej Maciejewski przy wsparciu kierownika wydziałów GKiOŚ udzielił odpowiedzi  na zapytania 

Radnych i Pani Sołtys Krystyny Szter (treści zadnaych pytań są opublikowane na 

https://www.youtube.com/watch?v=IsTcLiUShns
https://www.youtube.com/watch?v=IsTcLiUShns


https://www.youtube.com/watch?v=IsTcLiUShns ( transmisja sesji Rady Miejskiej – przedział czasowy 

0:57min:44s – 1h:01min:10s); 

 

 

Do punktu 15 

 

Pani Przewodnicząca Rady przekazała, że Radni otrzymali sprawozdanie w materiałach na sesję i prosi o 

nieodczytywanie tego sprawozdania, a Radnych prosi o zadawanie ewentualnych pytań; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka podziękowała Panu Dyrektorowi Centrum Kulturalno-

Bibliotecznego oraz pracownikowm Centrum za organizację Dni Barczewa;  

 

Podziękowania skierowane zostały również do Zakładu Budynków Komunalnych i Zakładu Usług 

Komunalnych oraz pracowników tychże Zakładów. 

 

Pan Robert Tokarski – Dyrektor Centrum Kulturalno-Bibliotecznego podziękował pracownikom Urzędu 

Miejskiego w Barczewie oraz pracownikom Centrum Kulturalno-Bibliotecznego w Barczewie za wkład 

pracy w organizację „Dni Barczewa“ 

 

W związku z brakiem pytań do informacji została ona przyjęta; 

 

Do punktu 16 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka poinformowała, że Radni otrzymali materiały do tego punktu i 

prosi Radnych o zadawanie pytań do informacji; 

 

Dodatkowe wyjaśnienia do punktu przedstawił Pan Andrzej Maciejewski - Burmistrz Barczewa; 

 

Radni przedyskutowali przedstawioną informację; 

 

Do punktu 17 

 

Radni przedyskutowali przedstawioną informację przez Dyrektora Centrum Kulturalno-Bibliotecznego 

oraz zadali Panu Dyrektorowi pytania i otrzymali na nie odpowiedzi. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej oraz Radny Adam Dowgiałło poruszyli temat Budżetu Obywatelskiego i 

jego promocji, którą szerzej omówił Pan Piotr Mostek – Zastępca Burmistrza; 

 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa przekazał, że powstają krótkie filmiki informacyjno-

promocyjne dotyczące Gminy Barczewo; 

 

Do punktu 18  

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że Radni otrzymali informację w materiałach na sesję 

i proponuje aby tej informacji nie przedstawiać; 

 

Radni zadali pytania do przedstawionej informacji otrzymując na nie odpowiedzi od Pana Andrzeja 

Lichockiego - kierownika wydziału GKiOŚ oraz Burmistrza Barczewa; 

 

Na koniec dyskusji został wyemitowany film przygotowany przez wydział GKiOŚ przedstawiający wyniki 

kontroli segregacji odpadów; 

 

Do punktu 19 

 

Radny Grzegorz Matłoka – poprosił o wystąpienie do Powiatowej Służby Drogowej o wykoszenie 

https://www.youtube.com/watch?v=IsTcLiUShns


poboczy drogi powiatowej od Kronowa do Lamkowa. Należy zauważyć też, że pozarywane są pobocza 

jezdni, a także duże ubytki w asfalcie. Pan Radny twierdzi, że sprawą trzeba się zająć natychmiastowo 

przed uruchomieniem komunikacji publicznej na tym terenie i wystąpić do Zarządu Dróg Powiatowych w 

tej sprawie; 

 

Radny Adam Dowgiałło stwierdził, że jeśli nie będzie odpowiedzi ze strony PSD należy wystąpić do 

Starosty aby zmobilizował PSD do działań; 

 

Radny Grzegorz Matłoka – zaproponował organizację spotkania z Zarządem Dróg Powiatowych 

 

Radny Piotr Groszkowski – poruszył kwestię uprzątnięcie poboczy biegnących z Nikielkowa do 

Olsztyna – pobocze nie jest uprzątnięte dokładnie. Pan Radny zapytał również o udrożnienie rowu wzdłuż 

ul. Grzymały  w Nikielkowie  - dlaczego uprzątnięte zostało tylko część tej ulicy, a nie cała długość?; 

 

Radny Adam Dowgiałło – zapytał czy jest szansa na złożenie wniosku o dofinansowanie projektu do 

NFOŚ-u na budowę oczyszczalnia ścieków w Barczewie? 

 

Pan Burmistrz przekazał, że z wiedzy którą posiada nie ma szans na takie dofinansowanie;  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej włączając się do dyskusji dodała, że na stronie NFOŚ jest informacja o 

uruchomieniu puli pożyczek 100% dla miast, które nie są wpisane do KPOŚK. Nasza gmina jest już w tym 

programie w związku z czym ten program Gminy Barczewo nie dotyczy; 

 

Pan Radny Adam Dowgiałło zapytał jak jest perspektywa na pozyskanie środków na oczyszczalnie 

ścieków? 

 

Pan Burmistrz przekazał, że z informacji jakie uzyskał od Prezesa ZWiK w Barczewie NFOŚ w 

perspektywie na lata 2022-2027 przewiduje nabory wniosków na oczyszczalnie ścieków; 

 

Radna Maria Sidor – zapytała czy Gmina Barczewo rozważała pozyskanie środków z KOWR na 

oczyszczalnie, kanalizacje bądź inwestycje drogowe? 

 

Pan Burmistrz przekazał, że były rozważane takie pozyskiwania środków z KOWR. Są to jednak 

projekty, które Gmina sama musi sfinansować i zrealizować. Dopiero później można wystąpić do KOWR 

o ewentualny zwrot środków;  

 

Radny Piotr Groszkowski – zapytał czy wójt Gminy Dywity bądź Prezydent Olsztyna kontaktowali się z 

Panem Burmistrzem w sprawie obwodnicy? 

 

Pan Burmistrz przekazał, że nikt się nie kontaktował z Gminą Barczewo w tej kwestii 

 

Radny Sebastian Białecki – podziękował Panu Burmistrzowi oraz Dyrektorowi Zakładu Budynków 

Komunalnych i jego pracownikom za wykonanie ścieżek przy bieżni na ul. Północnej; 

 

Radny Adam Dowgiałło – przekazał gratulacje dla Piotra Groszkowskiego za promocję Gminy i 

ukończenie ciężkiego wyścigu rowerowego; 

 

Sołtys Krystyna Szter – przekazała podziękowanie dla Burmistrza za szybką reakcję w sprawie kanału 

Elżbiety oraz podziękowała za współpracę z pracownikiem Urzędu Panem Wiesławem Czapiewskim; 

 

Pan Burmistrz uzupełniając swoją wypowiedź odnośnie spotkania w sprawie obwodnicy przekazał, że 

Pan Prezydent Grzymowicz zwrócił się do Gminy Barczewo o współfinansowanie dokumentacji 

projektowej;  

 

Pan Andrzej Lichocki dodał, że jest przygotowana mapa drogowa postępowań. Urząd Miasta w 



Olsztynie sam tych postępowań nie przygotuje tylko je zleca. W związku z tym poszukiwane są środki w 

sąsiednich Gminach na współfinansowanie tego przedsięwzięcia; 

 

Do punktu 20 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zamknęła obrady 

sesji X/2019 sesji Rady Miejskiej; 

 

     

     Protokołowała:            Przewodnicząca Rady Miejskie 

/-/Katarzyna Białecka                /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 


